



中國香港滑冰聯盟有限公司

HONG KONG CHINA SKATING UNION LIMITED

國際滑冰聯盟/亞洲滑冰聯盟會員 Member of International Skating Union and Asian Skating Union

花樣滑冰技術等級測試 – 須知

1. 考試影片必須是完整節目，而且不可作出任何剪輯(即一片到底)。節目需包含所有該等級要求的動作及步法。
2. 裁判會根據完整的節目視頻判定合格與否。不設補考機會。不設任何單獨補交動作。不合格者請重新繳費報考。
3. 考試影片開端需要清晰地錄下考級者面容及錄下身份證或特區護照，茲證明考級者身份。影片需由教練於冰面外以橫向格式拍攝。請確保影片能清晰可見考級者整個身體。
4. 影片質素需達 720P 或以上，以確保運動員的考試動作清晰可見。
5. 如不合乎以上要求，一律當作不合格處理。
6. 截止日期:
第一輪截止日期: 3 月 31 日
第二輪截止日期: 6 月 30 日
第三輪截止日期: 9 月 30 日
第四輪截止日期: 12 月 31 日

備註:

- a. 請將視頻上載至 google Drive 或百度云，並將連結發至 entries@hksu.org
- b. 請前往 <https://hksu.org/download/>，下載等級測試表格。填妥後發送至 entries@hksu.org
- c. 每級技術動作請按照網站所示應考：<https://hksu.org/figure-skating-hksu-fs-tech-lev/>
- d. 考級必須一級一級地考核，但容許一次性提交多條考級短片。費用請每級都繳交。
- e. 其他機構的花滑等級不可直接轉換到本會花滑等級。
- f. 第一至五級費用:四百五十百港元(每個等級測試)
- g. 第六至十級費用:九百港元(每個等級測試)

請郵寄劃線支票予本會辦公室，支票抬頭:「中國香港滑冰聯盟有限公司」。

地址: 香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓 1023 室

如你身處香港以外地區，可聯繫本會安排銀行轉帳繳交考級費用，所有銀行手續費由考級者個人承擔。



中國香港滑冰聯盟有限公司

HONG KONG CHINA SKATING UNION LIMITED

國際滑冰聯盟/亞洲滑冰聯盟會員 Member of International Skating Union and Asian Skating Union

HKSU Figure Skating Technical Level Test – Notice

1. The FS level test video must be competed and must not be edited. All elements and Footwork must be included in the video.
2. The judges will give a pass or not based on the competed video. No supplementary video is allowed. If the video is failed, applicant need to submit apply and pay for the level test again to HKSU.
3. In the beginning of level test video, applicants' face and HKID (or HKSAR passport) should be recorded clearly. The level test video, with the horizontal format, should be recorded by a coach. Please make sure that the full Body can be seen clearly.
4. In order to ensure the elements and footwork can be clearly seen, please submit the video with resolution in or above 720P.
5. If your video could not fulfill all requirements mentioned above, the test will be considered as failure.
6. Deadline:
First Round: 31st March
Second Round: 30th June
Third Round: 30th September
Fourth Round: 31st December

Remarks:

- a. Please upload the videos in the Google Drive or Baidu Cloud and send the link to entries@hksu.org
- b. Please refer to <https://hksu.org/download/> , fill in the HKSU Figure Skating Technical Levels Test Application Form and send the form to entries@hksu.org
- c. Applicants should follow the requirements and elements, please refer to <https://hksu.org/figure-skating-hksu-fs-tech-lev/>
- d. Applicants have to exam HKSU level test one level by one level. You can submit more than one level test videos to us. However, you must pay level test fee each level.
- e. Level test at other skating institutes shall not be integrated in level test in HKSU.
- f. 450 HKD each level test from Level one to Level Five.
- g. 900 HKD each level test from Level Six to Master Level .

Payable: “Hong Kong China Skating Union Limited “

Address: Room 1023, Olympic House, 1 Stadium Path, Causeway Bay, Hong Kong.

If you are outside HKSAR, please contact us to arrange Bank TT to pay the level test fee. All the bank charge shall be borne by the applicants.